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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:332 Familjehem

Just nu kommer rekordmånga ensamkommande flyktingbarn till Sverige. En 
stor del av dessa placeras i dag i särskilda familjehem. Med anledning av det 
akuta behovet av boplatser för ensamkommande är det viktigt att rekryteringen 
av familjehem sker både snabbt och säkert. I dag är trycket på kommuner stort, 
vilket försvårar både rekrytering och uppföljning av familjehem. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér: 

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta åtgärder för att förbättra och skynda på 
rekryteringen av familjehem? 

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-17
Besvaras senast
2015-11-25 kl. 12.00


